
Goedendag samenstellers van het coalitieakkoord 2023. 
Graag wil ik een inbreng leveren aan de totstandkoming van het coalitieakkoord ik heb een 
melkveehouderijbedrijf sinds 1974 in Nederhorst den Berg en probeer daar via extensivering en 
samenwerking met de agrarische natuurvereniging veel te doen aan het behouden van weidevogel 
en bloemrijk grasland (zie bijlage ) 
Om de behaalde resultaten veilig te stellen naar de toekomst wil ik een landgoed nieuwe stijl 
stichten. 
De gedeputeerde Esther Rommel heeft dit zelf bewonderd. 
Nu blijkt dat bij de goedkeuring van dit goed onderbouwde plan de regeling voor het stichten van 
een nieuw landgoed door de provincie is ingetrokken. 
Terwijl door het stichten van ons landgoed Vlinderburg de volgende doelen gehaald worden die van 
steeds groter maatschappelijk belang zijn; 
1e Langjarig behoud van natuurlijk kruidenrijk grasland 
 
2e Behoud van weidevogel leefgebied 
 
3e Sterke verlaging van de stikstof uitstoot 
 
4e Sterke verlaging van CO2 uitstoot 
 
5e bijdrage aan recreatie en educatie 
 
6e Woonruimte in een natuurlijke omgeving 
 
7e woonzorg 
 
8e ???? vul zelf in 
 
Graag wil ik u verzoeken om in het nieuwe coalitieakkoord weer deze regeling te openen en nog 
sterker te kijken naar regelingen die door gewijzigde maatschappelijke omstandigheden ook 
bijgespeld kunnen(moeten) worden) 
Graag wil ik een en ander toelichten. 
 
Groeten 
Hilbrand Korver 
 


